

2011年职称英语卫生类阅读理解中英文背诵模板(1) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E8_81_8C_c91_646393.htm 第一篇 Bringing Nanotechnology

to Health Care for the Poor 文章名称 问题答案 Bringing

Nanotechnology to Health Care for the Poor Bringing

nanotechnology to health care for the poor (卫C) 本文来源:百考

试题网 1) Which of the following uses of nanotechnology is NOT

mentioned in the passage? 2) How can quantum dots be used to

confirm diseases? 3) How can nanotechnology be used to make a

drug more effective? 4) The following developing countries are doing

very well scientific research on nanotechnology EXCEPT 5) Which

of the following is the possible risk in using nano materials

mentioned in the passage? Bringing nanotechnology to health care

for the poor (卫C) 1) To produce better and lighter building

materials. 2) By lighting up in the presence of a targeted molecule. 3)

By making a drug target the focus of a disease. 4) Iran 5) D They may

behave differently in the body and the environment. 纳米保健技术

走向贫困国家 1. Bringing nanotechnology to health care for the

poor (卫C) 关于纳米技术的用途下面哪一个文中未提及?

怎样能使量子点被应用于确认疾病? 纳米技术如何被用于

提高疗效? 下述发展中国家在纳米技术方面没有做很好的

科学研究的是。 在利用纳米原料可能存在的危险下面提到

的一句是。 1. 纳米保健技术走向贫困国家 (卫C) 好的农

产品和发光的建筑材料 当靶分子存在的时候就能通过发光

来诊断疾病 使药物对准疾病的病灶 伊朗 纳米材料的颗

粒在体内和在体外环境中作用可能不太一样 第二篇 Medical Journals 文章名称问题答案 Medical Journals 2. Medical Journals (卫C) 1) The main readers of medical journals are 2) Which of the following statements is NOT true? 3) How many major types of articles are mentioned in the passage? 百考试题 - 全国最大教育类网站 (www.100test.com) 4) An article dealing with results from different studies on the same topic is called 5) Letters to the editor enable readers of a medical journal to express comments on 2. Medical Journals (卫C) 1) health professionals. 2) Most medical journals publish only online. 3) Five. 4) a review article. 5) articles published in that journal. 医学杂志 2. Medical Journals (卫C) 医学杂志的主要读者是_____。

_____是错误的。 文章类型有_____种。 讲述同一话题的不同研究结果的文章属于_____。 读者来信就_____发表评论。 2. 医学杂志 (卫C) 卫生专业人士 大多数医学杂志只在网上出版 5 综述性文章 医学杂志上的文章 编辑推荐：为帮助广大学员有效备考，我们特推出了职称英语2011年网络辅导课程，相信会让大家有耳目一新的视听感受。现在报名职称英语辅导，赠送2010年精品课程 考试E币 两套内部密押试题。 #ff0000>点击查看详情》 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com